
Protokól nr 19 /2004 z posiedzenia
Komisji Rewizyjnej

odbytego w dniu 19 listopada 2004 roku

W posiedzeniu udzial wzieli: czlonkowie Komisji, Z-ca Burmistrza - Elzbieta
Pawlak, Radca Prawny UM - Romuald Nelke oraz Inspektor UM - Natasza .
Matuszewska - lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do niniejszego protokolu.

Porz~dek obrad:

" 1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wyjasnienie niejasnosci zwiazanych z przetargiem z negocjacjami na

przedsiewziecie pn. "Termomodernizacja zespolu budynków szkolnych
z przebudowa kotlowni gazowej i wewnetrzna instalacja centralnego
ogrzewania w budynku Szkoly Podstawowej w Borku Wlkp.

3. Wolne glosy i wnioski.
4. Zakonczenie.
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Ad. 1.0twarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonal Przewodniczacy Komisji - Kazimierz
Banas. Przedstawil porzadek obrad, który przyjeto bez zmian.
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Ad.2. Wyjasnienie niejasnosci zwiazanych z przetargiem z negocjacjami na
,przedsiewziecie pn. "Termomodernizacja zespolu budynków
szkolnych z przebudowa kotlowni gazowej i wewnetrzna instalacja
centralnego ogrzewania w budynku Szkoly Podstawowej w Borku
Wlkp.

W tym punkcie Z-ca Burmistrza - Elzbieta Pawlak wyjasnila, ze
powodem rozpoczecia czynnosci dotyczacych remontu budynku Szkoly
Podstawowej w Borku Wlkp. byly nizej opisane nastepujace okolicznosci:
l) nakaz PIP
2) nakaz Powiatowej Komendy Strazy Pozarnej w Gostyniu do podjecia

stosownych c xvdzialan w kierunku wymiany i naprawy stolarki okiennej jak
równiez dokonania remontu systemu grzewczego Gako stwarzajacego
zagrozenie pozaru - badz wybuchu, co naruszalo obowiazujace przepisy w
zakresie ochrony przeciwpozarowej. '

Stosowne dzialania winny byc podjete do dnia 31 marca 2004.
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Niezwlocznie po otrzymaniu zalecen przystapiono do czynnosci zwiazanych z
ustaleniem zakresu niezbednych do wykonania robót. .

Dokonano nastepnej analizy techniczno - ekonomicznej i stwierdzono, ze
koszty napraw i remontów sa zbyt wysokie oraz nie daja gwarancji
bezawaryjnego i skutecznego uzytkowania.
Nastepnie dokonano opracowania projektu technicznego wraz z kosztorysem
inwestorskim oraz przedmiarem robót.
Zlecono równiez wykonanie audytu energetycznego na podstawie którego
mozna wystepowac o dotacje i kredyty termomodernizacyjne.
PO czym rozpoczeto dzialania w celu pozyskania funduszy na to zadanie.
Wystapiono z pismem do WFOSiGW , NFOSiGW oraz do Ministerstwa
Finansów.

Po zapewnieniu okreslonej wielkosci srodków finansowych przez w/w
instytucje rozpoczeto dzialania do przygotowania postepowania przetargowego.
Z uwagi na zbyt krótki okres czasu jaki pozostal na rozpoczecie tych prac
wystapiono do Prezesa Urzedu Zamówien Publicznych z wnioskiem o
wyrazenie zgody na przeprowadzenie postepowania w formie negocjacji bez
ogloszenia.
Decyzja z dnia 13 sierpnia 2004 r. PUZP zatwierdzil tryb zamówienia
publicznego w formie negocjacji bez ogloszenia, która zatwierdzila procedure
rozpoczecia prac przygotowujacych postepowanie.
Opracowano specyfikacje Istotnych Warunków Zamówienia wraz ze
Specyfikacja Techniczna powolano komisje przetargowa. Wyslano zaproszenia
do negocjacji do 6 firm zgodnie z ustawa. Po czym w dniu 7 wrzesnia br.
przeprowadzono ustne negocjacje (negocjacje byly prowadzone oddzielnie z
kazda z firm, negocjujac te same ogólne warunki umowy).
Nastepnie do wszystkich uczestników negocjacji zostalo wyslane zaproszenie do
skladania ofert ostatecznych wraz z Specyfikacja Istotnych Warunków
Zamówienia i zalacznikami.

Termin. skladania ofert wplynal w dniu 15.09.2004 r. o godz. 10.00, do tej
godziny wplynely do sekretariatu Urzedu Miejskiego 3 oferty.
Otwarcia i odczytania ofert dokonala Komisja przetargowa powolana przez
Burmistrza.

W pierwszej czesci dokonano oceny ofert pod wzgledem formalnym i
merytorycznym - l oferta zostala odrzucona.

Nastepnie dokonano oceny ofert pod wzgledem kryterium oceny ofert podanym
w SIWZ - jakim byla cena 100%.
Po czym dokonano merytorycznego wyliczenia wg wzoru podanego w SIWZ.
Kazda czynnosc dokonywana przez Komisje przetargowa zostala odnotowana w
protokole postepowania wraz z zalacznikami.
Komisja przetargowa przedlozyla propozycje wyboru najkorzystniejszej oferty
Burmistrzowi Borku Wlkp.
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Burmistrz zatwierdzil protokól postepowania, a tym samym wyrazil zgode na
wybór przedstawionej najkorzystniejszej oferty.
Do wszystkich uczestników postepowania skierowano:
l) zawiadomienie o odrzuceniu oferty
2) ogloszenie o wyborze oferty
W ustawowym terminie do wniesienia protestów i odwolan zaden z oferentów
nie odwolal sie.
W dniu 13 pazdziernika 2004 r. zostala podpisana umowa na wykonanie prac
przez Burmistrza Borku Wlkp., a firma ENERGY INWESTORS.
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Po szczególowym przedstawieniu procedury przetargowej przez Z-ce
Burmistrza Radca Prawny Urzedu Miejskiego - Romuald Nelke przedstawil
opinie prawna w sprawie zarzutów Klubu radnych "Samorzad" o
nieprawidlowosciach postepowania przetargowego przeprowadzonego w trybie
negocjacji bez ogloszenia i zadania uniewaznienia przetargu, opinia ta stanowi
zalacznik nr 2 do niniejszego protokolu.

Nastepnie Z-ca Burmistrza przedstawila protokól z przeprowadzonej oceny
postepowania w trybie negocjacji bez ogloszenia w sprawie zamówienia
publicznego na wykonanie termomodernizacji ze zmiana systemu ogrzewania z
weglowego na gaz ziemny dla szkoly podstawowej, Biura Zamówien.
Publicznych "BZP" Leszno z dnia 26 pazdziernika 2004 r., stanowiace zalacznik
nr 3 do niniej szego protokolu.
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Po zapoznaniu sie z opiniami prawnymi oraz wyjasnieniami Z-cy Burmistrza-
Elzbiety Pawlak, Przewodniczacy Komisji - Kazimierz Banas zapytal czlonków
Komisji czy uznaja przeprowadzony przetarg na przedsiewziecie pn.
"Termomodernizacja zespolu budynków szkolnych z przebudowa kotlowni
gazowej i wewnetrzna instalacja centralnego ogrzewania w budynku

- Szkoly'Podstawowej w Borku Wlkp. za zgodny z przepisami Ustawy o
zamówieniach publicznych, po czym prosil o wyrazenie swojego zdania poprzez
glosowanie.
Za uznaniem przetargu zgodnego z przepisami prawa glosowalo 5 czlonków
Komisji, nikt nie byl przeciwny i nie wstrzymal sie od glosowania.

Ad.3. Wolne glosy i wnioski.

W tym punkcie nikt glosu nie zabral.
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Ad.4. Zakonczenie.

Wobec realizacji porzadku obrad oraz braku innych glosów
Przewodniczacy Komisji - Kazimierz Banas zakonczyl posiedzenie.

Protokolowala

Wiesla:( ójcik
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Przewo

Czlonkowie Komisji:

Irena Rozwora ." ~
~
,...,.,..,., ".,.

Zygmunt Klonowski?::::::::::H li; .".".""

Mieczyslaw Debowlak't?hitil .. (........
Marian Luczak.." ,..~ CO' ,......
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